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Większość ludzi słyszała o karmie. Jest to pojęcie, które
odnosi się do przeznaczenia zależnego od dokonanych podczas
życia uczynków. Jak to działa? Czy w ogóle istnieje?

Odnieśmy to do wiedzy o kwantach. Otóż jeśli wierzyć fizykom
nasza  rzeczywistość  jest  w  skali  nano  falującym  morzem
energii,  której  wibracje  są  widoczne  właśnie  na  poziomie
najmniejszych cząstek. Człowiek, a raczej jego umysłowość czy
też dusza, jest podłączona (jak wszystko) do tego falującego
morza energii. Jeśli więc duchowość człowieka będzie emitowała
określone  wibracje  —  to  zostaną  one  w  chwili  śmierci
sklasyfikowane  przez  rzeczywistość  kwantową  na  zasadzie
symetrii. To jest dowód na to, że ten zapis istnieje, a nie
znika w chwili śmierci.

Dodać przy tym należy, że na poziomie kwantów wszystko dzieje
się z prędkością światła, tak więc życie człowieka jest tam
tylko krótkim zapisem częstotliwości. Jeśli tak jest, to ten
zapis  musi  być  podłączony  do  inteligentnego  źródła,  które
dokonuje sprawiedliwej oceny duszy (umysłowości) człowieka po
śmierci, posiłkując się „zapisem” karmicznym.

Przy czym należy zauważyć, że częstotliwości karmiczne, które
towarzyszą  nam  przez  całe  życie,  powodują  na  wspomnianej
zasadzie  symetrii  ściąganie  do  siebie  różnego  rodzaj  fal.
Zatem jeśli ktoś jest pozytywny, to ściąga do siebie i swojego
otoczenia  pozytywne  fale  (nie  chodzi  o  niekończące  się
poczucie humoru, tylko o wartościowe życie). Jeśli tak nie
jest, to nie.

Żeby jednak człowiek po śmierci był potraktowany sprawiedliwe,
to  odpowiedniej  selekcji  jego  duszy  musi  dokonywać
inteligentna istota, która posługuje się zapisem karmicznym.
Tą istotą jest Bóg.
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